
Referat 
Holmestrand Rotary Peismøte Programkomiteen.  
Møte 20.sept. 2010 
 
Sted   : Hos Jan-Arne i Fløyveien 44. 
Tilstede  : Beint, Lars, Torstein og Jan-Arne ( de samme som i forrige peis-møte) 
Fravær  : Alf Johan  og Timmi (begge gitt beskjed ) 
    Runar, Arne Martin, Svein Otto : ikke møtt  
 
Behandlet sakene som angitt i info fra Presidenten samt Jan-Arnes innkalling : 
 
1. Programposter (nov. des.) 
1.11.: Allerede avtalt med Forsvarsforeningen (Gjermund Eide) ref. siste oppdaterte programutkast 
1.  
Andre poster som legges inn når bekreftelser foreligger og innspill fra øvrige komiteer er sett på : 
• “Revidert plan-og bygningslov. Konsekvenser” . Jan-A. Kfr. Helge ang. Foredragsholder 
• Kan små kommuner overleve med den nye forvaltningsloven ?” v/ Olav Bjørnli, Hof eller Thorvald 
 Hillestad, Re. (Jan-A. Sjekker) 
• Quo Vadis den norske kirke” v/ Biskop Riksaasen Dahl. ( Beint sjekker) 
• “ Hvor går grensen for overvåkning av individet” v/ Georg Apenes (?) Jan-A. Kfr. Styret 
• “Erfaringer fra kommunesammenlegninger I Danmark” v/ Redaktør Stig Sylvest ( Jydske 
 Vestkysten ( alt. Vagn Terkel Pedersen, Borgemester I nye Tønder storkommune etter 
 sammenlegging av 6 kommuner I Sønder-Jylland, Danmark 
• “Det svenske riksdagsvalget” Resultat og konskvens. Foredragsholder ?  Forslag ? 
• Riksrevisjonen. Oppgaver / status. Bakgrunn for  nye fokusområder?” v/ Jørgen Kosmo 
Ellers som listen på siste utkast til program for høsten. 
 
Spørsmålet om utemøter og egne innslag som alternativ til eksterne fordragsholdere ble utførlig drøftet. 
Komiteen beklager svak oppslutning om utemøter / bedriftsbesøk, men mener det bør fortsettes og 
heller oppfordre sterkt til større deltagelse blandt medlemmene. 
Egne innslag er Ok, men bør sikre kvalitet og ikke benytte dette som alternativ, heller supplement hvis 
eksternt svikter eller er vanskelig. Evt. Bør interne arrangementer fokusere på lettere sosiale opplegg... 
 
 
2. Forslag til reflektanter. Kvinner som medlemmer ? 
Enighet om at listen over kandidater må følges opp. Ellers ble tilføyd ( Torstein) : Banksjef Holt, Nordea. 
Mht kvinnemedlemskap var den enstemmige konklusjon at kvinner bør inviteres inn. Men, en bør starte 
med min. 3-4 kandidater. Forslag til kandidater : Gisken Davignes, Inger Rønning, Janne Hjelmtvedt, 
Edel Marie Haukland, Marianne Foss, Brita Hermansen. 
 
3. Studentutveksling. 
Komiteen støtter forslaget. Ingen meldte seg i øyeblikket som vertsfamilie, men saken kan vel 
vurderes...? 
 
4. Risikomatrisen fra hyggekvelden på Ødegårdsbua. 
Gjennomgått. 
Konklusjon. Møtene bør flyttes til 20-21 , men ikke økes I tid. Dog bør det være noe mer fleksibilitet hvis 
en ekstern foredragsholder ønsker / ønskes å holde på litt over tiden. 
 
Holmestrand 20.sept.2010 
Jan-Arne 
 
 
 
 



  


